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Geluidsreductie A9 : Innovatieve constructie m.b.v. Diffractoren: 

Voorstel inzake overheveling bestemmingsreserve naar algemene reserves 

 

Geachte leden van de raad, 

Jaren lang heeft het Bewonerscollectief zich ingespannen voor realisatie van een innovatieve 

constructie inzake geluidsreductie. 

In het zicht van de haven werd het veelbelovende initiatief “om zeep gebracht”: wat ons betreft op 

grond van feitelijk onjuiste en oneigenlijke argumenten. 

Het Bewonerscollectief werd in het vervolgtraject  aangenaam verrast door de vele  

adhesiebetuigingen die wij in tweede termijn van u mochten ontvangen. Verscheidene partijen 

hebben verklaard dat het initiatief beslist nadere uitwerking verdient. 

Ik verzoek u bij deze gelegenheid de daad bij het woord te voegen en  beleidskaders aan te geven 

voor de praktische uitwerking en realisatie van het initiatief-voorstel : wat mij betreft aktief en pro-

aktief! 

 Het Bewonerscollectief zal zich naar vermogen  inspannen om subsidiebronnen aan te boren voor 

verwerving van het ontbrekende budget of tenminste een deel ervan. 

Ik nodig het College hierbij uit om haar standpunt inzake de verwezenlijking van een optie terzake 

van een veelbelovende innovatie vandaag kenbaar te maken. 

Tenslotte vraag ik u “met klem” of het anyhow tot de mogelijkheden behoort om de 

bestemmingsreserve bij overheveling naar de algemene reserves alsnog te earmarken….een kleine 

administratieve handeling die de operationele uitwerking aanzienlijk zal faciliteren!! 
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